
A GÓLYAHAJÓ MINŐSÉGBIZTOSÍTÁSI KÉRDŐÍVÉNEK SZÖVEGES VÉLEMÉNYEI 

(a teljesség igénye nélkül, még néhány hasonló, tartalmilag újat nem mondó vélemény érkezett, illetve 

egy köszönet a rendezvényért) 

 

 A Gólyahajós élményre nem tudok teljes mértékben pozitívan visszaemlékezni, és ennek a 

ruhatár az oka. Másnap mentem dolgozni, így tudtam, hogy mikor akarok hazamenni, nyilván 

nem sikerült. 1 óra 20 percen át küzdöttem a kabátomért, utána még tovább kellett várakoznom, 

ugyanis három éjszakaimat is lekéstem. Tehát vehetjük úgy, hogy a ruhatár amatőr szervezése 

miatt két órán át tovább maradtam, és minden perccel egyre jobban bántam, hogy elmentem. 

Maga a hangulat jó volt, a biztonságiak se voltak erőszakosak, mint ahogy más rendezvényen 

reagálni szoktak, itt inkább udvariasan megkérték az embereket, hogy ne menjenek ide, meg 

oda.  

 

 A ruhatár úgy ahogy volt egy marék levelet sem ért.Főleg a végén, mikor a fogasok szét voltak 

pakolva és egyetlen biztonságis figyelte, hogy ki akarja levenni a kabátját, amit persze nagyrészt 

engedett, de ha az ember sietett egyből beszólt neki, annak ellenére, hogy a "biléta" az embernél 

volt-e.  

 

 Imádom Denizt de nagyon gáz volt hogy senkit nem érdekelt és 2 dal után abbahagyta, Ezt elégé 

sajnáltam  

 

 RUHATÁR, RUHATÁR, RUHATÁR!!! Nem egy agyműtét szervezetten csinálni, pláne ennyi 

munkaerővel! Csak mondjuk tartani kéne a számsorrendet, használni a frankó kis szín- és 

szimbólumkódokat zónák vagy valamik kijelölésére, ha már vannak. Minden más rendben volt, 

de ott bődületes felkészületlenséggel találkoztunk, sajnos a bevételnél maga alatt vágta a fát a 

személyzet.. Jövőre is jövök, de inkább kabát nélkül.  

 

 Hangulat pipa. Party pipa. Dühroham, miután egy órán át kellett a kabátomért várnom, pipa. 

Miért nem lehetett normálisan megszervezni? Ezek után nem is kétszer, hanem háromszor is 

meggondolom, hogy rátok merjek-e bízni bármit. Deniz koncert volt? Italakciók voltak? Jó 

tudni. A buli jó volt, de a szervezetlenség miatt nagy csalódás volt számomra. 

 

 A ruhatárnál való 3 órás (!!! és mi még szerencsések voltunk) szopás az egészre rányomta a 

bélyeget. Ez elképesztően gáz volt. Még most is alig hiszem el, hogy ilyen szintű fejetlenség 

létezhet. A fellépő túl korán volt, meg ilyen helyre sztem viccesebb fellépőt kell hívni (feró, 

pákó, korda, ilyenek), vagy egy ismert komolyat, de gondolom arra nem volt keret. A kevésbé 

ismert komoly (amilyen deniz is) a legrosszabb választás.  



 

 A ruhatár szörnyű volt...  

 

 Katasztrófa volt a ruhatár, megölte az este hangulatát.  

 

 Gondolom sokan megjegyezték, de a ruhatár rettenetes volt.  

 

 A ruhatár rendszerét újra kell gondolni. Gombostű és tombolajegy nem a legstabilabb megoldás, 

főleg vizes kabátok esetében. A tömeget is jobban viseltem volna, ha sorban állunk és nem egy 

kupacban, ahol összenyomnak és még be is furakodnak elém. Ezt leszámítva nagyon jól éreztem 

magam, a zene nagyon jó volt! :)  

 

 A buli jó volt, a ruhatár viszont nagyon szervezetlennek tűnt, mind a ruha beadásánál, mind a 

kivételénél. Úgy vettem észre, hogy a felakasztásban nem volt rendszer, illetve ha volt is, a 

szervezők elfelejtették. A ruhákra tűzött (és később leesett) papírocskák helyett szerintem 

logikusabb lett volna szimplán a fogasokon levő számokhoz gyártani egy-egy cetlit, melyet az 

igénybe vevők kaptak volna meg, így talán nem lett volna akkora kavarodás.  

 

 Dj Juhász Laci a lehető legrosszabb választás volt. Egy inkompetens barom, és még finoman 

fogalmaztam. Az nem DJ aki minden számból 1 percet játszik, majd lehúzza, dumál egy sort és 

felhúzza a másik sávot az új számmal. Helyette százszor tehetségesebb feltörekvő DJ-k is 

vannak. Külsősként voltam a rendezvényen, de új gondolom az ELTE-n is vannak olyan 

emberek akik sokkal jobb bulit tudnak csinálni (mellesleg töredék pénzért).  

 

 A Deniz koncert túl hamar kezdődött még sehol nem volt semmi.  

 

 A hajóút a tervezetthez képest rövidebb lett, akkor inkább a régi felállás legyen, ha nem tudjátok 

teljesíteni a beígérteket. A ruhatár maga volt a katasztrófa, nem tudom egy év alatt, hogy lehet 

valami jól működőtt így elrontani, gondolom egy főszerv cserével. Ezen felül nagyon lassú volt 

a beengedés, persze ennek lehet technikai indoka. 

 



 Egy viccnek tartom azt, ami a ruhatárnál történt. Másfél órát vártam hogy megkapjam a 

kabátomat és végre haza tudjak menni, és emiatt lekestem az összes éjszakait, ami még egy óra 

várakozást jelentett.  

 

 A ruhatár borzasztó volt. A nagy sor egy dolog, de sorszám alapján képtelenek a kabátokat 

megtalálni, mert vagy alkalmatlanok, vagy a szervezők benézték a ruhatár méretét. Idegesítő 

volt, hogy nem találnak semmit, és amikor visszakaptam a kabátom volt pár folt rajta, amin 

látszott, hogy valaki megtaposta.  

 

 A ruhatár nagyon elrontotta a hangulatot befelé is meg később távozáskor is. Az, hogy több mint 

fél órát kellett várni, hogy el tudjunk indulni haza... 

 

 Az időpont szerintem nem volt a legjobb. Kár, hogy nem szeptemberben volt, ahogy szokott, 

mert nagyon hideg volt már, pláne úgy, hogy a kihajózás a kedvenc részem és azt a 2 órát kint 

töltöttem.  

 

 A mosdótakarítás gyakoriságát növelhetnék és legközelebb indulhatna onnan a hajó,ahová ki 

van írva az előzetes tájékoztatóban (Batthyány volt kiírva).  

 

 A ruhatár botrányos volt, meg lehetett volna kicsit olcsóbb pia :)  

 

 Sziasztok legközelebb olyan személyek kezeljék a ruhatárat akik értenek is hozzá mert eléggé 

ront a rendezési színvonalon ( a buli jo volt )  

 

 A ruhatár megszervezésére máskor jobban kellene ügyelni, valami átláthatóbb rendszert 

bevezetni. A hangulat nagyon jó volt, bár szerintem vegyesebb zenei felhozatal jó lenne. 

Összességében viszont király volt, köszönjük!!:)  

 

 Sajnos a ruhatárral több probléma is felmerült, ami miatt eléggé nagy káosz alakult ki, szerintem 

ez volt a legnagyobb probléma. Ettől eltekintve jól szervezett, élvezetes buli volt, köszönöm a 

lehetőséget!  

 



 Felháborító volt a ruhatár szervezetlensége. A rendezvény végén fejetlenség alakult ki a 

ruhatárnál, senki nem tudta, hogy kinek hol van a kabátja a sorszámok alapján, mert nem oda 

tették őket. Sajnos az én kabátomat sem találták meg, nekem kellett megkeresnem. Nem 

elhanyagolható, hogy a ruhatárosok modora is felháborító volt, akik ott dolgoztak. A stílus, 

ahogyan beszéltek velem megdöbbentő volt. Felháborodva és elég agresszívan közölték, hogy 

így jártam a kabátommal kapcsolatban. Az ő segítségük nélkül találtam meg a kabátomat később 

egy teljesen másik helyen, mint a sorszámom. Egy asztalra volt odahányva rengeteg kabát, és 

mivel azt nem védte senki, mindenki ott válogatott, hogy vajon melyik az övé. Nem lettem volna 

boldog, ha az én kabátomat valaki elviszi a válogatás során. Összességében a rendezvény 

nagyon tetszett, viszont ez a kis incidens rányomta a bélyeget az estére.  

 

 2 órán keresztűl azt hallgatni a DJ szájából, hogy így a Szenes meg úgy a Szenes.....eléggé 

idegesítő. Konkrétan nem volt olyan szám amin ne ünnepeltette volna magát a gyerek. Egy 

házibuliban, amit a Szenes Áron magának rendez ott biztos elmegy ez, de egy hivatalos 

rendezvényen ami az ELTE HÖK szervezében valosul meg nem igazán... Amúgy jó volt a buli.  

 

 Nyilván tisztában vagytok vele, de nem lehet eleget hangsúlyozni, hogy a ruhatár totál 

katasztrófa volt. Emellett véleményem szerint az esemény beharangozása is.  

 

 A Ruhatárban történt kavarodás teljesen elrontotta az amúgy jó bulit  

 

 Jövőre a ruhatár ne legyen teljes káosz  

 

 

 


